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Les entitats de Castellar demanen una acció constant de
l'administració per poder acabar amb l'incivisme

Divendres 31 de març de 2006
Els representants de les sis entitats de Castellar que van participar ahir al debat
ciutadà sobre el civisme de les 3es Jornades de Pluràlia van coincidir a demanar una
acció més contundent de l'administració per acabar amb l'incivisme, tenint en
compte, que els ciutadans també han de posar de la seva part. El debat, que va ser
retransmès per Ràdio Castellar, va comptar amb l'assistència de Manel Salgado, de
la Unió Esportiva Castellar; Agnès Hernández, de l'AMPA de l'IES Castellar; Gabi
Ruiz, president de la Xarxa de Castellar; Mitzi Kotnik, presidenta de l'Associació de
Veïns El Racó, Jordi Cortès, d'Els Jappis i Jesús Calàbria del Col·lectiu per a la Pau
i la Solidaritat. Ruiz va dir que "si bé el carrer és de tots, algú pot pensar que no
és seu i d'altres que sí que ho és i per tant, tindrà molta més cura". Hernández
va incidir en el fet de conscienciar els pares respecte a la responsabilitat en
l'educació dels fills ja que "difícilment seran solidaris i fomentaran la
convivència si nosaltres no ho fem". Ruiz va afegir que l'incivisme es dóna a totes
les franges d'edat i va destacar que les campanyes de conscienciació que s'impulsen
des de les administracions són positives encara que hi ha d'haver l'efecte combinat
"de l'exercici de la ciutadania però també una acció constant de les
administracions". La presidenta de l'associació de veïns El Racó va explicar que
no creia gaire en les normes però que considera que s'hauria d'adoptar algun tipus de
normativa perquè "s'ha detectat que hi ha molt poc respecte perquè no hi ha cap
mena d'autoritat" i que com a veïns "hem detectat actes incívics". Calàbria va
apostar que per assegurar una bona convivència "calen regles", tot i que va afegir
que "potser hi ha una excessiva quantitat i no sabem complir-les". Per això, va
exigir que "es facin complir totes les normes". Cortés va apuntar que "no ens
calen regles" perquè "constantment entrem en contradiccions" a l'hora, per
exemple, de limitar la velocitat a 120 Km/h "i fabriquem els cotxes amb el doble
de la velocitat permesa". Kotnik va fer referència a la pèrdua de l'educació: "És
lamentable que no ens saludem amb el veí del costat. Si no el veus, és invisible.
A Castellar, hem de recuperar aquesta proximitat". Per Salgado, una de les
accions perquè la gent se senti més seu el poble "és participar en alguna cosa
col·lectiva". Ruiz va manifestar, en el mateix sentit, que "sent proactius, fent
coses per a la comunitat, més que repressius s'aconsegueixen coses positives".
Calàbria va posar èmfasi en què hi ha una cultura molt generalitzada que "posar
una denúncia no serveix per a res". Kotnik va indicar que hi ha "una certa
impunitat respecte a certs comportaments" i que li correspon a l'administració
trobar els canals "per fer sentir que serveix per alguna cosa posar una
denúncia". Tant Calàbria com Hernández van coincidir a destacar que "cal aplicar
la tolerància zero contra tothom qui no respecta en tots els seus aspectes al
conciutadà". El president de la Xarxa va explicar que entre els diferents continguts
que hauria de recollir l'ordenança hi ha l'ús de l'espai públic i Calàbria "l'eradicació
de la violència feixista dels nostres carrers". El debat va comptar amb la
participació de diverses persones del públic, que van aportar les seves inquietuds al
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